
MRNA NEJSOU ŽÁDNÉ VAKCÍNY, ALE
OPERAČNÍ SYSTÉM!!!
- CZ24 News | 14. března 2021

K následujícímu článku je nutná předmluva.

Po rozhovoru s naší odbornicí v lékařské vědě jsem se rozhodl. Data o očkování a testování mě ležela
v žaludku. Chtěl jsem si vše ověřit na webu. A to jsem také udělal. Informace či data, která mně
sdělila, se týkala změny DNA a RNA, o kterých jsem už věděl. Problém budoucí generace: bude
hledat lidi, kteří nebyli testovaní a o očkování ani nemluvě. Vše co jsem dohledal a nechal přeložit, je
na moje triko. carsten

Napsal jsem do komentáře následující vzkaz:

Od naší lékařky z týmu vím, že problémy nastanou „křížením lidí“ očkovaných a testovaných s
neočkovanými a netestovanými do nosu. Problém je ve změně DNA a RNA, která

se bude přenášet. Prý nakonec budou muset všechny očkované a testované „odstínit.“ Nevím, co tím
myslela, neměl jsem ten den moc času na diskuzi a proto jsem si vyhledal „něco.“ To něco mě
„dorazilo.“

Prý je to horší než virus.

carsten

https://cz24.news/neni-to-zadna-vakcina-ale-operacni-system/
https://cz24.news/neni-to-zadna-vakcina-ale-operacni-system/


Zde začíná slíbený překlad videa:

Není to žádná vakcína. Legálně ani medicínsky to není vakcína. Neodpovídá to pojmu očkovací látka,
je to nástroj. Víš, myslím si, že muž, který o tom mluvil nejvíce, mluví o tom jako právník, používal
hodně právních pojmů, toho jsem sledoval. Dále tam byla MUDr. Judy Mikovits, vědkyně, která o tom
ví všechno. To jsou však jen lidé, kteří o této vakcíně, tak zvané vakcíně, zveřejňují své názory. Pokud
ovšem někdo navštíví webové stránky společnosti Moderna, kterou založil Antony Fauci, co vidíte, že
se o tom říká? Takže pokud půjdete na jejich stránky, najdete zde, že se jedná o očkovací operační
systém. Co vlastně dělá takový očkovací operační systém? Co je operační systém, který je v našich
telefonech, počítačích a v jiných přístrojích? Je to něco, co programátor může programovat. OK, to,
co se bude vpichovat lidem, to, co je označováno za očkování, je ve skutečnosti nano operační
systém, který je programovatelný. Je to pouze jeden, ale ne jediný komponent.

Víte, co musíte udělat proto, aby to fungovalo? Uvědomte si nyní, co to znamená, když se řekne
NANO, jak malé to je? Extrémně, extrémně malé. OK. Když mluvíme o tom, jak je velký 1 metr, 1
metr je přibližně 3 stopy dlouhé měřítko. Většina lidí ví, jak dlouhý je 1 metr. 1 nanometr je jedna
miliardtina metru. Jedna miliardtina, takže nicotně maličký. Mluvíme tedy o něčem v této velikosti,
což je operační systém, jako počítač. Je to zmenšenina steroidů. OK, a to se právě očkuje. Je zde
elektronický komponent, který nežije, není to živá tkáň. My jsme složeni z molekul na bázi uhlíku, to
je křemík, hovoříme tedy o rozhraní, kde se setkává uhlík s křemíkem. Co je zapotřebí, aby toto
rozhraní fungovalo? Musíte mít něco na embryonální úrovni z buněčného života, něco tak čistého a
nevinného, proto potřebujete buňky potracených embryí. To je komponent tzv. očkovací látky, tak
aby elektronické a biologické komponenty mohly splynout v živou buňku. Tím se tato živá buňka
připojí na elektronický komponent, který je možné zevnějšku programovat a řídit.

A pak přichází ta další část, o které mluvila Mikovits. MRNA je cizí genetická informace. Ta je
očkovaná do buněk, přenechá buňkám s-protein, spike protein, aby sama začala produkovat
koronavirus. Tím promění všechny buňky ve vašem těle ve stroj, který bude vyrábět viry.
Koronavirus, COVID – 19 obsahuje 4 proteiny, první vakcína vám dá tedy s-protein, a pak jsou ještě 3
další proteiny. Proto musíte dostat tzv. „buseshot“, abyste byli schopni vyrábět všechny 4 proteiny a
vytvořit tak kompletní koronavirus. Co se stane s člověkem, jehož každá buňka vyloučí miliony
partikulí viru? Stane se chodící nemocí. A to by mohlo odpovídat popisu zombie. Myslím, že minulý
týden jsme mluvili o tom, že CDC už zahájila nouzové přípravy na zombie apokalypsu. Jak vědí, že se
to stane? Jedině tak, že by to bylo výslovně předprogramováno do těch buněk, do kterých bude tento
operační systém naočkován.

Wau, víte, pro vás, kdo posloucháte, nezávisle na věku, nezávisle na stupni vzdělání, všechno to
můžete prokázat. Není to žádný vyfantazírovaný rozhovor, který by se nedal ověřit, jestli je reálný. A
nyní vás proto chci jen ujistit, že někteří mladí lidé, kteří slyšeli slovo zombie, slyšeli jste správně.
Zombie protokol CDC, někteří z vás nebyli přítomni rozhovoru, který jsme vedli, proto se chci jen
ujistit, že jste to pochopili. Není to žádný film v kině, to je skutečně pravda. Když půjdete na
google.com, prostě si to ověřte. Jediné, co musíte udělat je jen zadat to do vyhledávání. Měli byste
být schopni vidět zombie protokoly CDC. Všichni si pokládají otázku, proč je zombie apokalypsa,
zombie pohotovost před procházkami živých mrtvých na stránkách CDC, kde vám dávají možnost
připravit se na útoky zombie.

Má CDC opravdu zombie plán? Ano, má. Takže, když si otevřete stránky CDC, můžete se zde dočíst,
jak se připravit na útok zombie. Vidíte centrum pro kontrolu nemocí a prevence, jsou zde všechny
druhy nebezpečí, na která se můžeme připravit. Vezměte si například apokalypsu zombie, je to
pravda, říkám apokalypsu zombie. Smějete se, ale když se to stane, budete možná rádi, že jste se
naučili pár věcí, jak se můžete připravit na opravdovou nouzovou situaci. Buďte raději opatrní. Proto
bych se rád ujistil, že všichni rozumíte tomu, že tady mluvíme o faktech. Máme zde co dočinění se



skutečnými fakty, bezmeznou pravdou, abychom si vzájemně pomohli přežít a vyrůst, protože tím
musíme růst.

Důležitá věc, kterou si máme vzít je to, že se nesmíme stát zombiem. A jak udělají z normálního
člověka kreaturu podobnou zombie? Tím očkováním, nanoboty a buňkami potracených embryí.
Skutečně existují náboženské zákony proti pojídání lidí. Někteří katoličtí biskupové podali námitky
proti očkovacím látkám, i když samotný Papež říká, pokračujte, nechte se očkovat, takže je to velice
kontroverzní. Mnoho lidí je zmatených. Já těm lidem říkám, poslouchejte všechny, ale pak
musíte sami myslet, protože je to váš život a není cesty zpět. Vidíte, když se jednou necháte
naočkovat, jak to pak vezmete zpět, když to bude chyba? Přemýšlejte o tom, Antony Fauci, zakladatel
společnosti Moderna, uvědomte si, kolikrát za tento rok téměř všechno postavil vzhůru nohama.
Představte si, dnes nám říká, nechejte se naočkovat a zítra změní názor a řekne, udělal jsem chybu,
věda mi říká, že jste se neměli nechat očkovat. Nyní si můžete masku sundat a zase nasadit a dělat to
tak dlouho, jak budete chtít, ale co bude s tou vakcínou, která byla naočkována do buněk vašeho
těla? Jak se toho zbavíte? Je velmi, velmi těžké to vyvrátit.

Jedna z otázek, kterou jsem položil, je, co je mRNA a jak se liší od DNA? Ok, DNA, to je velice dobrá
otázka. DNA je jen zkratka pro mnohem delší název kyselina deoxyribonukleová. Deoxy má kořeny v
latině. Když budete zkoumat význam, zjistíme, že to znamená Bůh. Ribo znamená to samé jako rabi
nebo rob arabsky, znamená to mistr nebo pán. Takže zde máme deoxyribo – božskou, mistrovskou
nukleovou kyselinu v našem středu. Kyselina je jako chemický oheň. Takže kyselina
deoxyribonukleová, co to znamená? Bůh a vládce ohně v mém bytí. A co k tomu říká Bible? Na
začátku bylo Slovo, a co bylo to slovo? Bůh. (konstruktivní ((tvořivá)) síla vesmíru).Takže DNA je ve
své podstatě božská molekula.

Je to vlastně to, jak je člověk stavěn. Každá molekula, každý protein, každá substance vašeho těla
byla zakódována v tomto programu vaší DNA. Ale jak se vyjadřuje protein, např. ve svalech nebo
kostech? Jak se to fyzicky vyjádří slovy? Jak se to ukáže v mase? To je messenger RNA, mRNA. Malé
písmeno m znamená messenger. Je to téměř teologické, pokud je DNA božskou molekulou, jak Bůh
komunikuje se světem? Jsou to poslové, proroci a učitelé s poselstvím. Například, nějaké buňce v těle
se přihodí zranění (poškození), třeba si naříznete kůži, jako já mám toto malé zranění tady, takže
DNA pošle zprávu buňce, že byl v buňce poškozen protein. Potřebujeme 300 jednotek toho proteinu,
abychom nahradili to, co bylo poškozeno. Messenger DNA přijde s touto zprávou a kódován pro tento
protein. Poté je buňka zaměstnána tím, že vyrábí 300 kopií přesně tohoto proteinu. Je jedno, co to
bylo za zranění, říkáme tomu hojení (léčení). Je to pro nás samozřejmé. Ale jak se to stalo?

DNA byla zodpovědná za předání příkazu messengeru RNA, aby buňka vyráběla protein. To je
Stvoření, které se děje každou minutu a sekundu. Proč? Protože Bůh je v centru našeho bytí. Co tedy
chtějí nepřítel Boha a těch spravedlivých udělat? Chce poslat cizí Slovo a cizí posly DNA, ne slovo
boží, které pochází z božského, ale zvenčí, lépe řečeno od Billa Gatese. Jaký druh zprávy by chtěl Bill
Gates poslat do tvých buněk? Ten, dvě nebo tři generace starý genocidní Eugenik? Nenáviděl černé
lidi stejně jako jeho otec a děd. Ti všichni věřili v Eugeniku, redukci populace, ale neměli ty
prostředky, aby toho dosáhli. Ale teď je tady malý Billy, má ten prostředek ve svých rukou, aby
uskutečnil agendu svého otce i děda. Máme zde co dočinění s historií.

Z videa přeložila marki

Video najdete zde
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Psal se rok 2013

AKTUALIZACE 14:27

Předěláváme lidi na stroje! Pravda o chemtrails,
morgellonech a dalších technikách

….nejzávažnějšího a úděsného videa snad všech dob. Nemá obdoby. Pro ty, kteří neumějí německy.
Pro velkou důležitost jsem si udělal čas a přeložil ty nejdůležitější části hovořeného slova z dnešního
dne z filmu v čísle 1. Není to doslovný překlad ale části z poslechnutého popsány. Nejedná se o sci-fi,
ale hodně tvrdou realitu dnešní doby. Jednou větou řečeno, z lidí udělají loutky nebo zombie, jak
chcete, ovládané z řídícího centra.

Jak se projevuje zasažení chemtrails na fyzickém těle?  Problémy s krví a krvetvorbou, zvýšená
hustota krve, trombózy, krvácení z nosu, silné a opakované častější krvácení při menstruaci, bolesti
hlavy, rozostřené vidění, pálení očí, rýma, kašel, těžké dýchání, zápaly plic, embólie plic, bolesti
svalů, těžko léčitelné nákazy boreliózou, chlamydie, výrazné zhoršení paměti, ztráta ostrého vidění a
jasného slyšení, aj.Jak se projevuje zasažení morgelony a aktivace nanočásticového systému v
lidském organismu: svědění kůže až do bolestných stavů, problémy neurologického charakteru,
zhoršení paměti, bolesti svalů, křeče, utkvělé myšlenky, hlasy.

VIDEO
Morgelony jsou živé technologie ve Vašem těle, jsou to živoucí optická přenosová vlákna, které se ve
vašem těle rozprostírají, rostou a mají za úkol pomocí světla, začít komunikovat ve Vašem těle
pomocí „schnitstelle“ – rozhraní mezi elektronikou a Vaším světelným tělem. Zvenčí je mohou
organizace pomocí elektromagnetického pole číst a kontrolovat.Je pár věcí, které bych rád
zaprotokoloval a obeznámil vás se situací. Geoinženýrství, vojenská technologie, aerosoly se
stronciem titanátem a hliníkové oxidy, používané taky v tajných službách. Rozstřikované hmoty,
které vycházejí z letadel, obsahují nanočástice. U rostlin jsou vyvolané reakce pomocí biofotónů,
které jsou jednoduše dokazatelné. U lidských bytostí to začíná být velice zajímavé. Literatura u
„humánní medicíny“ se nedá o popisovaném nikde najít. Nanotechnologií jsou označkované proteiny
a DNA. Vyvíjí se kvantové přenosy mezi strojem a lidskou bytostí pomocí světla (pomocí fotonů). Jsou
to přechody mezi strojem a lidskou bytostí. Částice pro tento účel padají z nebe. Je dobré vědět, že
se tyto umělé stroje, snaží uskutečnit tyto přechody, které se taky nazývají morgelony.

Pomocí fotonů vyslaných do Vašich těl je možné komunikovat s DNA a to v obou směrech. Fotony se
promění v elektromagnetický signál a řídí pak Vaše tělo. Tělo je přijímá, jako kdyby umělé fotony
byly Vaše vlastní. Ještě horší je, že v DNA se hromadí data pomocí fotonů a ty jsou potom v kvantech
proměněny v elektromagnetický signál, který je pak z Vašeho těla vyzářen ven. Hraje to velice
důležitou úlohu při pozorování Vaší bytosti a kontroly Vaší bytosti. Morgelony, které zaručují tuhle
komunikaci, jsou zasaženy veškeré rostliny v celé přírodě a hlavně lidé. Ne někteří lidé, ale na světě
už není člověka, kterému by v cévách neproudily morgelony. Morgelony u lidí, které rostou z jejich
těla přes kůži na povrch, se  vyznačují určitou ochranou. Organismus vypěstoval obranu proti tomuto
vetřelci. Tělo je vytlačuje z organismu ven. Zde je to nápadné. Nakaženi – infikováni – jsme všichni.
Kompletní lidstvo má v těle tato optická vlákna. Lidé mohou být pomocí rádiových vln ovládáni.
Světelné lidské bytosti mohou být okamžitě těmito světelnými impulzy ovládáni.

https://www.youtube.com/watch?v=jDBjhCwdk_8


Ovládáním člověka zmizí veškeré Vaše intuice, myšlení a spiritualita, Vaše schopnost organizovat,
sám se organizovat.  Je to jednoduchá metoda ( no asi jak pro koho), lidstvo držet u podlahy, u dna.

ZLIKVIDUJÍ VÁM TOTÁLNĚ IMUNITNÍ SYSTÉM, ZPŮSOBÍ AUTOIMUNITIVNÍ ONEMOCNĚNÍ,
DEGENERATIVNÍ ZMĚNY VE VAŠEM TĚLE.

Při práci s rešerší jsem měl mnoho děsivých momentů, už při vysvětlování základní roviny a
abstraktních dějů. Bylo to v podání vojenského experta. Pomocí této technologie se dají u lidí
VYVOLAT plošně jakékoliv epidemie. Tepelné vyzařování z lidského těla je v podstatě fotonové
vyzařování, bioaktivita. Tělo vyzařuje fotony. Je to infrazáření. Je zapříčiněno DNA. Pomocí biofotonů
jsou ovlivňována každá individua navzájem. Je tedy smysluplné soustředit mnoho lidí (vojáků) na
jedno místo.  (Mimo jiné velká města taky spadají do tohoto koridoru). Tento sytém umožňuje
absolutní kontrolní systém celé biologie lidského těla.

Firmy, které se zabývají použitím biotechnologie, je celá řada. Je to třeba firma MITRE v USA a
mnoho dalších. Jsou sponzorovány soukromými osobami, které jsou tajeny.

Dokonce na svých stránkách tyhle dubiózní firmy přiznávají, že politici a vlády každé země jsou
zneužity na financování jejich výzkumu.

Jedna z dalších firem, která zneužívá vědu proti lidstvu je německá firma Picoqante v Berlíně, která
má mnoho patentů ohledně barviv. Mají monopolní pozici. Mají zveřejněno 3.000 projektů ohledně
jejich techniky a barevných pigmentů. Když člověk prochází jejich stránky, tak si připadá jako při
čtení kroniky ďábelského pekla. Je zde mimo mnoho jiného taky napojení člověka na stroje. Je to
transhumanistická agenda. Je to jiná forma fašismu a špice pyramidy. Myšlenka je stará 150 let.

K tomuto konglomerátu firem patří taky BEN LAPS, Která se zabývá technologiemi spojením stroje s
člověkem pomocí světla. Je to tak neuvěřitelné, protože tyhle konglomeráty spolu hovoří zcela
otevřeně a na internetu je možné tahle data získat. Jsou to ďábelské technologie. Celý konglomerát
jsou psychopaté, kteří by měli být okamžitě uvězněni a u psychiatra léčeni.

Setkání představitele ve videu a zástupce jednoho ze tří jmenovaných firem bylo zajímavé tím, že mu
bylo řečeno, my nepotřebujeme nikoho, kdo nás bude ochraňovat před teroristy, ale před takovým
člověkem jako jsi ty.

Hovoří a verbují lidi na konference zcela otevřeně. Mikrobiologie patří přímo pod tajné služby.
Celosvětové konference těchto zločineckých firem se pořádají po celém světě.

Né všechno se zde dá pro veřejnost publikovat. Je to horší, než si můžete v těch nejčernějších
myšlenkách představit. Převzetí lidské světelné bytosti mají už nadosah pomocí technologií spojení
člověk a stroj. V mikrobiologii, která jim pomohla tohoto dosáhnout, byli zneužiti pacienti bez jejich
svolení. Pokusy probíhají neustále. Morgelon, nanomašiny v lidském těle jsou všeho původem.  Je to
tak děsivé a hrůzostrašné, že mu mnoho lidí, kteří o tomto systému mají vědění, řeklo, že to vůbec
není lidské. A tohle jsem slyšel už od mnoha lidí.

Tohle je tedy morgelonská technologie. Existuje jedna vražedná frekvence, v modrém poli. Je to
frekvence, kdy se MORGELONS začínají panicky šířit v lidském těle. Viděl jsem petriho misku, kde
se čtyři vlákena morgelonu při použití téhle frekvence, do rána tak rozšířilo, že miska těchto vláken
přetekla. Je to exekutivní frekvence, která popraví každého člověka. Začíná to krvácením z nosu, uší
a řitního otvoru. Proces (poprava) probíhá cirka 10 měsíců, není to najednou do druhého dne. Vojsko
má ale technologii, která při použití likviduje lidi během několika minut. Byla použita a vyzkoušena
vojskem, kdy stovky ptáků, kteří jsou samozřejmě taky nakaženi, padali za letu z nebe mrtví na zem.
Masové umírání velryb, netopýrů a jiných zvířat bylo způsobeno právě touhle vražednou technologií



za použití morgelonů. Jakékoliv vojsko je možné zlikvidovat během několika 10 minut. Tohle posouvá
planetu do úplně jiného bodu boje.

Globalisté vytvořili společnost UNO, která by se neměla podceňovat. Pravdu o UNO si můžete přečíst
na internetu o jejím vytvoření. Jenom noviny píší něco úplně jiného. UNO má vždy vytvořit
„mírumilovné řešení“ a prodávat jen to nejlepší v roušce beránčím. Převlečeného BAFOMETA.
Komunikace těchto zařízení je řízena pod vlajkou UNO. 3 bloky, NSA, CIA, AIRFORCE, americká
armáda, NATO je pod značkou Partnerschif vom peace, a na jižním polokouli je nová organizace
antartika treading. Je to špička pyramidy.

(stručný přepis videa připravil tm, děkujeme)

Zdroj, ve kterém byl článek zachován

Vložil carsten jako vzpomínku na minulé roky

Zdroj: https://tadesco.org/neni-to-zadna-vakcina-ale-operacni-system/
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